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PROTOKÓŁ NR 180/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 15 września 2022 r. 

W dniu 15 września 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 
się CLXXX posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca Przewodniczącego Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, naczelnicy   
i pracownicy Wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLXXX posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w PPP w Trzciance. 

2. Wniosek Wydziału Edukacji o zwiększenie dodatku motywacyjnego i funkcyjnego dla dyrektora 
Zespołu Szkół w Czarnkowie z uwagi na wzrost zadań i obowiązków. 

3. Prośba Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie o zmianę przeznaczenia środków 
przyznanych na zakup radiowozu w 2022 roku. 

4. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba Biura Usług Geodezyjnych „Geoteam” o przedłużenie okresu dzierżawy 
pomieszczeń użytkowych w budynku Delegatury Wydziałów w Trzciance i podjęcie 
uchwały w tej sprawie, 

2) prośba Uniwersytetu Trzeciego Wieku o nieodpłatne użyczenie sali w Zespole Szkół 
Technicznych w Trzciance na zajęcia edukacyjne z języka angielskiego, 

3) informacja o opóźnieniach w spłacie zobowiązania za mieszkanie w Krzyżu Wlkp., 

4) wniosek Krzyskiego Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych, Ich Rodzin   
i Przyjaciół o możliwość wynajmu małej sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Krzyżu Wlkp. 
i 50% zwolnienie z opłat oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

6. Prośba dyrektora ZZOZ w Czarnkowie o wskazanie przewodniczącego i przedstawicieli podmiotu 
tworzącego do składu komisji konkursowej na stanowisko zastępcy dyrektora ds. lecznictwa   
i projekt uchwały Rady Powiatu w tej sprawie. 

7. Informacja ze spotkania z PKS Piła w sprawie możliwości organizacji przewozów pasażerskich na 
terenie naszego powiatu. 

8. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

9. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono. 
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Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w PPP w Trzciance. 

 Zarząd zapoznał się z wynikami kontroli przeprowadzonej w Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Trzciance. Kontrola dotyczyła realizacji wydatków budżetowych dokonanych w 2021 
roku oraz wykonania zaleceń pokontrolnych z poprzednich kontroli. Ustalenia kontroli zawarto   
w protokole, który został omówiony i dwustronnie podpisany w dniu 16 sierpnia br. Kontrola wykazała 
pewne drobne nieprawidłowości i uchybienia, stąd wydano zalecenia pokontrolne celem 
wyeliminowania ich w przyszłości. M.in. dotyczyły one przestrzegania przepisów Regulaminu 
wynagradzania pracowników administracji i obsługi, przestrzegania przepisów ustawy o pracownikach 
samorządowych w kwestii przyznawania dodatków specjalnych, stosowania prawidłowej klasyfikacji 
budżetowej, prawidłowego wypełniania kart „Rozliczenie godzin ponadwymiarowych”. Zobowiązano 
dyrektora jednostki do poinformowania w ciągu 14 dni od daty otrzymania wystąpienia pokontrolnego   
o sposobie realizacji wniosków i zaleceń pokontrolnych.    

Ad.2 

Wniosek Wydziału Edukacji o zwiększenie dodatku motywacyjnego i funkcyjnego dla dyrektora Zespołu 
Szkół w Czarnkowie z uwagi na wzrost zadań i obowiązków. 

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 3 ) Wydziału Edukacji o zwiększenie dodatków: funkcyjnego  
i motywacyjnego dla dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie z uwagi na wzrost zadań i obowiązków 
wynikających z przejęcia do prowadzenia byłego Centrum Kształcenia Zawodowego wraz ze stacją 
diagnostyczną, które decyzją Rady Powiatu, z dniem 1 września br. włączone zostały do struktury 
Zespołu Szkół. Kolejny zadaniem dla dyrektora była koordynacja i opieka nad ponad 40 uchodźcami  
z Ukrainy zakwaterowanymi w budynku internatu szkoły oraz przejściowo w sali gimnastycznej, co 
wymagało bieżącego podejmowania szeregu działań i decyzji organizacyjnych. W najbliższym czasie na 
terenie szkoły uruchomiony zostanie gabinet stomatologiczny dla uczniów szkół ponadpodstawowych 
oraz uczniów szkół podstawowych z terenu 3 gmin naszego powiatu, co będzie wymagało również uwagi 
dyrektora. Dodatkowo podkreślić należy, że szkoła prawie podwoiła nabór na nowy rok szkolny 
przyjmując aż 347 uczniów do 14 oddziałów klas pierwszych szkół młodzieżowych.  

Powyższe argumenty pozwoliły na podjęcie przez Zarząd pozytywnej decyzji, na mocy której 
dyrektorowi zwiększony zostanie dodatek funkcyjny o 5% oraz dodatek motywacyjny o 10%.  

Ad.3 

Prośba Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie o zmianę przeznaczenia środków przyznanych 
na zakup radiowozu w 2022 roku. 

 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 4 )  Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie o zmianę 
przeznaczenia środków przyznanych z budżetu powiatu w kwocie 24.500 zł na zakup radiowozu w 2022 
roku. Komendant chce je wykorzystać w tym roku budżetowym na bieżące działania związane z naprawą 
oznakowanego pojazdu służbowego marki Isuzu, który wykorzystywany jest do służby na terenie miasta 
Czarnkowa oraz okolicznych gmin. 

 Zarząd przychylił się do prośby Komendanta. 

Ad.4 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba Biura Usług Geodezyjnych „Geoteam” o przedłużenie okresu dzierżawy pomieszczeń 
użytkowych w budynku Delegatury Wydziałów w Trzciance i podjęcie uchwały w tej 
sprawie, 

 Zarząd  pozytywnie rozpatrzył wniosek ( zał. nr 5 ) Biura Usług Geodezyjnych „Geoteam” s.c.   
z Trzcianki, które z uwagi na kończący się w listopadzie br. okres najmu, prosiło o przedłużenie na okres 
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kolejnych 3 lat umowy dzierżawy pomieszczeń biurowych o łącznej powierzchni 48,18 m² usytuowanych 
w piwnicy budynku administracyjnego Delegatury Wydziałów w Trzciance. 

Zgodę wyrażono w formie uchwały. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 536/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

2) prośba Uniwersytetu Trzeciego Wieku o nieodpłatne użyczenie sali w Zespole Szkół 
Technicznych w Trzciance na zajęcia edukacyjne z języka angielskiego, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 7 ) Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Trzciance o nieodpłatne 
użyczenie sali lekcyjnej w Zespole Szkół Technicznych w Trzciance w wymiarze 2 godzin tygodniowo na 
zajęcia edukacyjne z języka angielskiego dla członków UTW na okres roku szkolnego 2022/2023, tj. do 
końca czerwca 2023 r. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

3) informacja o opóźnieniach w spłacie zobowiązania za mieszkanie w Krzyżu Wlkp., 

Zarząd zapoznał się z informacją (zał. nr 8) pracownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
i Mienia Powiatu o opóźnieniach w spłacie zaległych zobowiązań przez byłych najemców za użytkowanie 
mieszkania znajdującego się w budynku przy ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp. Biorąc pod uwagę fakt, 
że zobowiązani wprawdzie z 4 miesięcznym opóźnieniem, ale zapłacili zaległe raty, a najpóźniej ok. 25 
września br. (termin wypłaty emerytur) chcą nadpłacić jedną ratę tak, aby w przypadku problemu 
finansowego nie powstało już opóźnienie, Zarząd zdecydował nie kierować sprawy do postępowania 
komorniczego pouczając, że każde następne opóźnienie skutkować będzie natychmiastowym 
kierowaniem sprawy do komornika.  

4) wniosek Krzyskiego Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych, Ich Rodzin   
i Przyjaciół o możliwość wynajmu małej sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Krzyżu Wlkp. 
i 50% zwolnienie z opłat oraz podjęcie uchwały w tej sprawie, 

  Zarząd na wniosek Krzyskiego Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych, Ich Rodzin   
i Przyjaciół, pozytywnie zaopiniowany przez dyrektora szkoły ( zał. nr 9 ), wyraził zgodę na wynajem 
małej sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Krzyżu Wlkp. w wymiarze 1 godziny tygodniowo na okres od 
1 października br. do 30 czerwca 2023 r. oraz na obniżenie o 50% minimalnej stawki czynszu za jedną 
dobę z tytułu korzystania z niej. Udostępnienie sali służyć ma prowadzeniu zajęć usprawniających   
i poprawiających kondycję członków stowarzyszenia;  

Zgodę wyrażono w formie uchwały. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 537/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.5 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

 Zarząd podjął uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok w następującym 
zakresie: 
Po stronie dochodowej: na podstawie decyzji Wojewody Wielkopolskiego zmniejszono plan dotacji 
celowych na 2022 r. w celu dostosowania środków do zakresu realizowanych zadań: w dziale 855, 
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rozdział 85508 § 2160 o kwotę 906,59 zł, która to zmiana wpłynie na plan wydatków PCPR w Trzciance 
oraz zmniejszenie o kwotę 0,84 zł w dziale 855, rozdział 85510 § 2160, która to zmiana uwzględniona 
zostanie w planie wydatków Starostwa Powiatowego w Czarnkowie w formie dotacji dla stowarzyszeń 
prowadzących placówki opiekuńczo-wychowawcze – Stowarzyszenie „Pomagajmy Dzieciom”  
w Trzciance. Zwiększono budżet o kwotę 89.960 zł tytułem wsparcia z Funduszu Pomocy obywatelom 
Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym. Po stronie wydatków powyższą kwotę przypisano do planu 
Wydziału Organizacyjno-Ogólnego Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. W ramach powyższych zmian 
środki w kwocie 19.530 zł zostaną przeznaczone na zwiększeni dotacji celowej dla „Naszego Domu”  
w Gębicach. Planowana kwota dotacji po zmianie wynosi 157.500 zł. Ogółem dofinansowanie  
z Funduszu Pomocy i planowane wydatki związane z zapewnieniem zakwaterowania i potrzeb bytowych 
obywatelom Ukrainy po zmianie wynosić będzie 463.970 zł.   
Po stronie wydatkowej: umniejszono wysokość rezerwy celowej na oświatę (w tym na odprawy 
emerytalne) o kwotę 75.000 zł, wysokość rezerwy po zmianie wynosi 2.065.330 zł. Powyższą kwotę 
przypisano do planu wydatków LO w Trzciance celem częściowego zabezpieczenia brakujących środków 
do końca roku. W ramach budżetu Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie wyodrębniono środki własne w kwocie 63 zł na zabezpieczenie odsetek od 
nieterminowo zapłaconej faktury (bez uszczerbku środków publicznych). 
Ponadto dokonano zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami  
w ramach działu klasyfikacji budżetowej w zakresie upoważnień danych Zarządowi przez Radę  
w uchwale budżetowej oraz na podstawie art. 111 pkt 1 ustawy z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy 
obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa w następujących 
jednostkach: Starostwo Powiatowe w Czarnkowie oraz Powiatowy Urząd Pracy w Czarnkowie.  

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 538/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.6 

Prośba dyrektora ZZOZ w Czarnkowie o wskazanie przewodniczącego i przedstawicieli podmiotu 
tworzącego do składu komisji konkursowej na stanowisko zastępcy dyrektora ds. lecznictwa   
i projekt uchwały Rady Powiatu w tej sprawie. 

Zarząd na wniosek ( zał. nr 12 ) dyrektora Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie 
przygotował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wskazania przewodniczącego i przedstawicieli 
podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej na stanowisko zastępcy dyrektora ds. lecznictwa   
w ZZOZ w Czarnkowie. Zgodnie z zapisami rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia 6 lutego 2012 r.   
w sprawie sposobu przeprowadzania konkursu na niektóre stanowiska kierownicze, w podmiocie 
leczniczym niebędącym przedsiębiorcą w skład komisji konkursowej, w przypadku gdy postępowanie 
dotyczy stanowiska zastępcy kierownika podmiotu leczniczego, a o które ubiega się kierownik tego 
podmiotu lub zastępca, wchodzą przedstawiciele wskazani przez podmiot tworzący w liczbie od 3 do 6 
osób posiadających wykształcenie wyższe, w tym przynajmniej jeden lekarz. Spośród tych osób podmiot 
tworzący wskazuje również przewodniczącego komisji konkursowej. Uwzględniając obowiązujące 
przepisy, Zarząd proponuje aby przewodniczącym komisji został Wicestarosta Sławomir Kryger, a do jej 
składu wskazuje także Włodzimierza Ignasińskiego, Waldemara Pawłowskiego oraz Zbigniewa Piątka 
jako przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu. Podczas najbliższej sesji 
skład uzupełniony zostanie także o lekarza, który wyrazi wolę w pracy komisji. O ostatecznym składzie 
komisji konkursowej zdecyduje Rada Powiatu na sesji w dniu 27 września br.   

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

Ad.7 

Informacja ze spotkania z PKS Piła w sprawie możliwości organizacji przewozów pasażerskich na terenie 
naszego powiatu. 
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 Starosta przekazał informację ze spotkania z władzami PKS Sp. z o.o. w Pile w sprawie 
możliwości organizacji autobusowych przewozów pasażerskich na terenie naszego powiatu. Wstępne 
rozmowy wskazują na to, że Spółka jest otwarta na przejęcie do obsługi część linii autobusowych na 
terenie powiatu, począwszy od nowego roku. Założeniem jest aby główny „szkielet” siatki przewozów 
oparty został na zabezpieczeniu dowozu uczniów do szkół ponadpodstawowych i uzupełniony innymi, 
popularnymi i obciążonymi liniami. Po stronie Spółki pozostałyby sprawy administracyjne, sprzedaż 
biletów i rozliczanie dopłat oraz kosztów obsługi linii. Starostowie podejmą także rozmowy  
z lokalnymi przewoźnikami o możliwości obsługi części linii przez nich, a także z wójtami i burmistrzami 
w sprawie zorganizowania przewozów na terenie całego powiatu. Zbierane są dane dotyczące ilości 
dojeżdżających PKS-em uczniów szkół ponadpodstawowych oraz potoku podróżnych na liniach 
obsługiwanych przez PKS Wałcz. Z dotychczas pozyskanych danych wynika, że na terenie powiatu  
ok. 1.000 uczniów korzysta z dojazdów do szkoły autobusami. Wszelkie inne rozmowy i ustalenia są  
w trakcie, a Zarząd Powiatu wyraża nadzieje, że siatkę przewozów uda się zorganizować do końca 
bieżącego roku. 

Ad.8 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia, tj. z dnia 08 września 2022 r., nie wnosząc 
żadnych uwag.  

Ad.9 

Sprawy różne. 
 Wicestarosta poinformował członków Zarządu o spotkaniu z przedstawicielami NFZ, które 
odbyło się 14 września br. w Poznaniu i dotyczyło możliwości tymczasowego wsparcia finansowego 
szpitali we wdrożeniu podwyżek najniższych wynagrodzeń. Taki plan pomocowy dla szpitali zapowiedział 
Minister Zdrowia. Są nim wyższe wyceny dla oddziałów internistycznych, szpitalnych oddziałów 
ratunkowych (SOR), izb przyjęć oraz nocnej i świątecznej opieki medycznej. Ponadto uruchomiony 
zostanie specjalny instrument restrukturyzacyjny, czyli dodatkowe finansowanie dla ok. 200 szpitali,   
w których sytuacji nie można poprawić „normalnymi instrumentami” czyli standardowym wzrostem 
wycen procedur medycznych. Pieniądze będą wypłacane podmiotom, które dostały zmianę wyceny 
procedur mniejszą niż średnia w kraju wynosząca 16%. Dodatkowe finansowanie będzie trwało przez 
okres 9 miesięcy, jednak w zamian szpitale wspólnie z organami tworzącymi mają wdrożyć plany 
naprawcze, dzięki którym po upływie tego okresu będą mogły we własnym zakresie pokrywać koszty 
podwyżek, kiedy dodatkowe finansowanie z NFZ zostanie zakończone. Plany naprawcze mają być 
przedstawione w Oddziałach Regionalnych NFZ i opracowane w porozumieniu z podmiotem tworzącym, 
aby właściciel był świadom, w jakiej sytuacji znajduje się szpital i jaka jest ścieżka wyjścia z tej sytuacji. 
Instrument dotyczy około 200-250 szpitali, co pokazuje, że jest konieczność przyjrzenia się nie tylko 
wycenom, ale również temu w jaki sposób szpitale są prowadzone. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 15 września 2022 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 22 września 2022 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała      Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ……………………………….. 

Sławomir Kryger ………………………….. 

  Włodzimierz Ignasiński …………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ………………………………….. 


